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Tóth Imre, képviselő 

részére 

Tárgy: Válasz interpellációra 

Tisztelt Képviselő Úr! 
Tisztelt Képvise lő-testület! 

Pályafutásom során hittem, és a mai napig hiszek abban, hogy vannak olyan ügyek, amelyek 
felülemelkednek a mindennapos politikai küzdelmeinken. Így vannak olyan 
kezdeményezések, amikor nem az a fontos, hogy azok honnan és kitő l érkeznek, hanem az, 
hogy azok mi lyen célt szolgálnak. Így minden olyan kezdeményezést támogattam eddig, és 
támogatni fogok a jövőben is, amelyek a kerületünk és közösségünk fejlesztését, fejlődését 
szolgálják. Az erő és hatalmi politikával szemben én ebben hiszek. Idén február 28-án pedig a 
törvényességi észrevételek ellenére ezen az elven támogattam a Képviselő-testület döntését az 
Észak-Pesti Kórházzal kapcsolatos kérdésben. Ez olyan megelőlegezett bizalom, amivel nem 
szép dolog visszaélni. 

Sajnos azonban, hiába hatalmazott fe l arra a Képv ise l ő-testület arra, hogy a fejlesztéshez és a 
megállapodáshoz szükséges tárgyalásokat a kormánnyal lefolytassam, és a végleges 
megállapodás tervezetét terjesszem a Képviselő-testület elé, engem és az önkormányzatunkat 
ebben a kérdésben az elmúlt három hónapban nem keresett senki a kormány részéről. 

Sajnos, azt kell , hogy válaszo ljam Képvisel ő úr kérdéseire, hogy a mai napig nem kaptam 
visszajelzést a kormány részérő l vagy az országgyülési képviselőtő l arról, hogy mikor és mi 
történik az ÉPK területén. Nem láttam a kormányzati előterjesztést, és az ígért kormányzati 
döntést sem a tervezett gyógyászati oktató- és kutatóközpontról. Az EMMI parlamenti 
államtitkárának ígérete ellenére a minisztérium nem mutatta be önkormányzatunknak az 
Egységes Projekt Tervet, és többszöri időpontkérésem ellenére sem tudtam egyeztetni 
személyesen a minisztériummal a kérdésben. 

Sajnos, több információm nincs a kérdésben. Ezért arra kérem Önt is, és a Képviselő-testül et 
minden tagját, hogy ha tud, tudnak, akkor segítsen, segítsenek a kerületnek abban, hogy a 
sürgősséggel elfogadott februári döntésünk valós fejlődést jelentsen a kerületnek. Valós 
fejlesztésekre, fenntartható fejlődési pályára van ugyanis szükségünk, nem pedig az 
asztalfiókokba rejtett drága tervrajzokra és álmokra. 

Kérem a tisztelt Képviselő urat a válaszom elfogadására . 
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